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P r o t o k ó ł  Nr XLVI/2018 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 30 sierpnia 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1125  

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecny radny Marcin Żebrowski. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XLVI Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Joannę Potocką – Rak 

Zastępcę Prezydenta Miasta,  Panią Annę Żebrowską Zastępcę Prezydenta 

Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina Burchackiego Sekretarza 

Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, 

przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 

Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek formalny o zajęcie stanowiska Rady Miasta 

Ciechanów z okazji 38 Rocznicy Porozumień Sierpniowych. 

Pan Marcin Burchacki Sekretarz Miasta wniósł o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały na druku nr 14 w sprawie ustalenia dla terenu miasta Ciechanów 

ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, a także złożył wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 15 w sprawie 

Pani radna Bogumiła Rybacka wniosła o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały na druku nr 16 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Orła Białego w Ciechanowie oraz 

projektu uchwały na druku nr 17 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowie. 

 

Pan radny Jerzy Racki odniósł się do zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały 

na druku nr 14 i nadmienił, że posiada dokument z czerwca bieżącego roku, który 

jest adresowany do referatu obsługi przedsiębiorców UM, gdzie w treści jest 

zapisane że Zarządy Osiedli po wnikliwej analizie przychylają się do podanych 

aktualnie rozwiązań w temacie dotyczącym proponowanych treści uchwał w 

sprawie liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych, w sprawie zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych i w sprawie ograniczenia 

godzin sprzedaży napojów alkoholowych w placówkach handlowych. Pan radny 
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zapytał czy jest prawdą, że ZO nie opiniowały tej kwestii, o której jest mowa w 

druku nr 14. Zdaniem pana radnego nie jest prawdą, ze druk nr 14 posiada błąd 

prawny w postaci braku opinii ZO, ponieważ taka została sformułowana już w 

maju bieżącego roku. 

Pan Jan Tadrzak radca prawny nadmienił, że przedmiotem dyskusji był inny stan 

prawny. To co było dyskutowane w tamtym okresie było korygowane innymi 

przepisami. 

Pan Krzysztof Kosiński poinformował, że takie opinie były przeprowadzane, ale 

projekt uchwały pojawił się w sierpniu i musi być konsultowany konkretny 

projekt uchwały a nie ogólne założenia, więc konsultacje, które wcześniej były 

przeprowadzane dotyczyły innych uchwał i innych regulacji. Natomiast dziś jest 

nowy projekt uchwały, ten projekt powinien być od strony formalnej przesłany 

przez panią przewodniczącą do ZO, ZO powinny wyrazić swoją opinię, przesłać 

do UM i wówczas można merytorycznie procedować nad sprawą. 

Pan Jan Tadrzak radca prawny nadmienił, że przedmiotem konsultacji, które były 

prowadzone w tamtym okresie i które są wyrażone w tym stanowisku, które 

przedstawił pan radny był cel działania przedstawiony. Natomiast, ponieważ jest 

to prawo miejscowe to przedmiotem konsultacji z samorządami musi być 

konkretnie zdefiniowana uchwała, która będzie ściśle precyzować jak 

ukształtowane zostały rozwiązania na terenie miasta Ciechanowa i w tym zakresie 

jest konieczna ta konsultacja. Urząd Wojewody, który kontroluje prace 

samorządów ma za zadanie pod względem formalno – prawnym sprawdzać te 

elementy i takie stanowisko zostało zaprezentowane przez Urząd Wojewódzki i 

warto się do niego zastosować, bo dziś uchwalona uchwała znalazłaby się w ogniu 

krytyki służb wojewody mazowieckiego. 

Pan radny Jerzy Racki poinformował, że cel jest określony w ustawie i cel ten 

zakłada danie możliwości samorządom ograniczenia nocnej sprzedaży alkoholu 

w godz. 22-6 rano, więc na pewno ZO musiały zapoznać się ze znowelizowaną 

ustawą. Projekt uchwały na druku nr 14 absolutnie w niczym nie wykracza poza 

ten cel. Natomiast jeśli istnieje opinia Urzędu Wojewódzkiego o której mówił pan 

radca, to pan radny zapytał, dlaczego na żadnej z 6 komisji radni takiej opinii nie 

otrzymali.  

Pan Sekretarz Marcin Burchacki poinformował, że sytuacja ta nie jest 

zamierzona, zostało obserwowane województwo mazowieckie i był brany 

przykład gminy Długosiodło. Byłoby to niewystarczające uzasadnienie, żeby 

wnioskować o zdjęcie z porządku obrad konkretnego projektu uchwał. To nie jest 

tak, ze urząd rozstrzyga tutaj meritum sprawy, to nie chodzi o to, ze UM jest 

przeciw ograniczeniu godzin sprzedaży czy za, wypowiada się tylko w temacie, 

że projekt uchwały ma braki formalno – prawne. 
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Pan radny Leszek Goździewski zaproponował, aby uchwałę przełożyć na miesiąc 

wrzesień i złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Za   - 15 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

Głosowanie wprowadzenia stanowiska do porządku obrad: 

Za   - 20 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

Głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 14: 

Za   - 12 

Wstrzymało się - 1 

Przeciw  - 7 

Projekt uchwały na druku nr 14 został zdjęty z porządku obrad. 

Głosowanie wprowadzenia projektu uchwały na druku nr 15 do porządku obrad: 

Za   - 20 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

Projekt uchwały na druku nr 15 został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie wprowadzenia projektu uchwały na druku nr 16 do porządku obrad: 

Za   - 20 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

Projekt uchwały na druku nr 16 został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie wprowadzenia projektu uchwały na druku nr 17 do porządku obrad: 

Za   - 19 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

Projekt uchwały na druku nr 17 został wprowadzony do porządku obrad. 
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Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zawnioskowała w wprowadzenie do 

porządku obrad pkt. Zapytania i wolne wnioski. 

Głosowanie: 

Za   - 8 

Wstrzymało się - 8 

Przeciw  - 4 

Punkt Zapytania i wolne wnioski nie został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie porządku obrad w całości: 

Za   - 18 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018r – druk Nr 1 

6. Stanowisko Rady Miasta Ciechanów z okazji 38 Rocznicy Porozumień 

Sierpniowych. 

 

7. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie określenia zasad udzielania z środków budżetu Gminy Miej-

skiej Ciechanów dotacji celowych dla rodzinnych ogrodów działkowych – 

druk Nr 2 

 

2/ w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości na własność 

Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr  3 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3  lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na  odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy – 

druk Nr 4 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3  lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na  odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy – 

druk Nr 5 
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5/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3  lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na  odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy – 

druk Nr 6 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr  7 

 

7/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„SZWANKE” w Ciechanowie – druk Nr 9 

 

8/ w sprawie pomników przyrody na terenie miasta Ciechanowa – druk Nr 

10 

 

9/ w sprawie użytku ekologicznego „Bagry” w Ciechanowie – druk Nr 11 

 

10/ w sprawie utworzenia na terenie miasta Ciechanów odrębnych obwo-

dów głosowania dla  przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów, 

sejmików województw – druk Nr 12           

 

11/ w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.”Ciechanów miastem 

nowoczesnej edukacji – II edycja” w ramach regionalnego Programu Ope-

racyjnego Województwa Mazowieckiego 2014-2020, Oś Priorytetowa X 

Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i 

młodzieży, Poddziałanie 10.1.1 Edukacja ogólna ( w tym w szkołach zawo-

dowych) – druk Nr 13  

 

12/ w sprawie zmiany nazw siedzib obwodowych komisji wyborczych na 

terenie miasta Ciechanów – druk Nr 15 

 

13/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podsta-

wowej Nr 3 im. Orła Białego w Ciechanowie – druk Nr 16 

 

14/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowie – druk Nr 17 

 

8.  Interpelacje. 

9.  Czas dla Zarządów Osiedli.                             

10.  Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do     

 Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 
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Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 
 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że zapoznała się z protokołem z poprzed-

niej sesji, odzwierciedla on przebieg obrad. 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 
 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okre-

sie międzysesyjnym. 

 

Informacja udostępniona na piśmie. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018r – druk Nr 1 

 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ciechanów odczytał 

Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Nr 

Ci.239.2018 z dnia 21 sierpnia 2018 roku w sprawie wydania opinii o przedłożo-

nej przez Prezydenta Miasta Ciechanów informacji o przebiegu wykonania bu-

dżetu za I półrocze 2018 roku. ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag 
 

Pkt. 6. Stanowisko Rady Miasta Ciechanów z okazji 38 Rocznicy Porozumień 

Sierpniowych. 

 

Głosowanie: 

Za   - 20 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw  - 0 

 

Pkt. 7. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie określenia zasad udzielania z środków budżetu Gminy Miejskiej 

Ciechanów dotacji celowych dla rodzinnych ogrodów działkowych – druk Nr 2 

 

Głos zabrał Pan Prezydent Miasta Krzysztof Kosiński. 
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Pan radny Tomasz Podsiadlik zaapelował, aby przyjrzeć się potrzebom przedsię-

biorców, którzy często borykają się z trudnościami np. przedsiębiorcy, którzy 

chcą się przebranżowić i potrzebują pomocy np.  przy adaptacji lokalu. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 623/XLVI/2018. 

 

2/ w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości na własność Gminy 

Miejskiej Ciechanów – druk Nr  3 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak   x 
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x  x 
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4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski   x 

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński   x 
9. Agnieszka Kuźma   x 

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik   x 

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka   x 
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek   x 

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 12 głosami za, bez głosów przeciw i 8 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 624/XLVI/2018. 

 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3  lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na  odstąpie-

nie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy – druk Nr 4 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   
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10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 625/XLVI/2018. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3  lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na  odstąpie-

nie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy – druk Nr 5 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   
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16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 626/XLVI/2018. 

 

 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3  lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na  odstąpie-

nie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy – druk Nr 6 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
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20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 627/XLVI/2018. 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk Nr  7 

Pan radny Leszek Goździewski zapytał za jaką kwotę będzie zbywana ta działka 

i w jaki sposób ona zasili budżet miasta. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że aby 

przedstawić wartość tej działki przede wszystkim potrzebna jest uchwała o wyra-

żeniu zgody na zbycie tej nieruchomości, ponieważ wówczas można przystąpić 

do sporządzenia operatu dotyczącego wyceny tej nieruchomości, jeśli nie ma 

zgody Rady nie można zlecić rzeczoznawcy wyceny danej nieruchomości. W bu-

dżecie miasta jest punktu przychody ze sprzedaży majątku własnego i Rada roz-

licza z wykonania dochodów, przygotowując plan dochodów miasto jest zobo-

wiązane do wykonania tego planu. Konkretna kwota będzie możliwa do określe-

nia jeśli zostanie przedstawiony przez rzeczoznawcę operat szacunkowy. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik zapytał czy miasto samoczynnie chce tą działkę 

przeznaczyć do sprzedaży czy ktoś wystąpił o zakup tej nieruchomości. 

Pani Joanna Potocka – Rak Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, że mia-

sto wytypowało część nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży ze względu 

na to jakie funkcje mogą być wykonywane na danych nieruchomościach i m.in. 

została uwzględniona do sprzedaży ta działka. Końcowa cena sprzedaży jest za-

leżna od przetargu, bo operat szacunkowy jest to cena wyjściowa, a cena końcowa 

jest to cena związana z przetargiem. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak   x 
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski  x  

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński   x 
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9. Agnieszka Kuźma   x 
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik   x 

13. Jerzy Racki   x 
14. Marek Rutkowski   x 

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka   x 
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek  x  

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 11 głosami za, 2 głosami przeciw i 7 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 628/XLVI/2018. 

 

7/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„SZWANKE” w Ciechanowie – druk Nr 9 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

Pani radna Bogumiła Rybacka zapytała czy można podpisać dokumentację tech-

niczną na budowę żłobka, jeśli jeszcze Rada Miasta nie uchwaliła planu zagospo-

darowania przestrzennego „Szwanke”. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że żadnych błędów for-

malnych tu nie ma, w zapytaniu ofertowym były dwa warianty, jeden wariant w 

przypadku kiedy Rada uchwali plan i drugi wariant, w przypadku, gdy Rada tego 

planu nie uchwali. Wykonawca czeka na decyzję Rady Miasta. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski podziękował panu prezydentowi za chęć słucha-

nia mieszkańców, dobre diagnozowanie oczekiwań osób mieszkających w rejonie 

ul. Szwanke.  

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   
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5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 629/XLVI/2018. 

 

8/ w sprawie pomników przyrody na terenie miasta Ciechanowa – druk Nr 10 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
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15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 630/XLVI/2018. 

 

9/ w sprawie użytku ekologicznego „Bagry” w Ciechanowie – druk Nr 11 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
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Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 631/XLVI/2018. 

 

10/ w sprawie utworzenia na terenie miasta Ciechanów odrębnych obwodów gło-

sowania dla  przeprowadzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów, sejmików 

województw – druk Nr 12    

 

        

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 632/XLVI/2018. 
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11/ w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.”Ciechanów miastem no-

woczesnej edukacji – II edycja” w ramach regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego 2014-2020, Oś Priorytetowa X Edukacja dla roz-

woju regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży, Poddziała-

nie 10.1.1 Edukacja ogólna ( w tym w szkołach zawodowych) – druk Nr 13  

 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 633/XLVI/2018. 
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12/ w sprawie zmiany nazw siedzib obwodowych komisji wyborczych na terenie 

miasta Ciechanów – druk Nr 15 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 634/XLVI/2018. 

 

13/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Nr 3 im. Orła Białego w Ciechanowie – druk Nr 16 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak   x 

2. Wiesław Brzozowski x   
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3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka   x 

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek   x 
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 17 głosami za, bez głosów przeciw i 3 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 635/XLVI/2018. 

 

14/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Ciechanowie – druk Nr 17 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska x   
8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
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10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 636/XLVI/2018. 

Pkt. 8. Interpelacje. 

Pan radny Leszek Goździewski w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

wykoszenie chwastów na działce zakupionej od Marszałka Województwa Mazo-

wieckiego, przeznaczonej na parking osiedlowy. 

W drugiej interpelacji pan radny wniósł o rozwiązanie kwestii „dzikiego” par-

kingu przy placu zabaw przy ul. Powstańców Wielkopolskich. 

W ostatniej interpelacji pan radny poprosił o montaż nowego znaku przejścia dla 

pieszych przy ul. Pułtuskiej. 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o prze-

łożenie kostki od kładki w kierunku ul. Tatarskiej. 

W drugiej sprawie pan radny zainterpelował o wykoszenie rzeki Łydyni na od-

cinku od Mostu Północnego w kierunku Kargoszyna. 

W kolejnej interpelacji pan radny zapytał czy inwestycja polegająca na budowie 

kanalizacji w ul. Gruduskiej została już zgłoszona jako zakończona. Pan radny 

poprosił również o podanie kwoty jaka została wydatkowana na przedmiotową 

inwestycję. 

W następnej interpelacji pan radny zapytał kiedy zostaną przeznaczone środki na 

renowację figury Chrystusa Króla. 

W kolejnej interpelacji pan radny poruszył kwestię złych warunków mieszkanio-

wych mieszkańców zamieszkałych przy ul. Orylskiej 3. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o interwencję w sprawie 

braku dojazdu do działek w ul. Ukośnej. 
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Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o remont 

chodnika przy ul. Tatarskiej na odcinku od ul. Głowackiego do parkingu przy 

sklepie „Biedronka”. 

W drugiej interpelacji pan radny poprosił o rozważenie możliwości odtworzenia 

placu zabaw na osiedlu Zachód u zbiegu ul. Monte Cassino i Bohaterów Wrze-

śnia. 

W trzeciej interpelacji pan radny poprosił o uporządkowanie i przycięcie roślin-

ności na rondzie „Solidarności”. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o udostępnienie informacji 

dotyczącej terminu wystąpienia  Referatu Obsługi Przedsiębiorców do Przewod-

niczących ZO w celu pozyskania opinii na temat projektu uchwały w sprawie 

ustalenia dla terenu miasta Ciechanów ograniczenia w godzinach sprzedaży na-

pojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejsce sprzedaży. Pan 

radny poprosił o informację kiedy nastąpiło przekazanie projektu uchwały ZO, 

kto jest odpowiedzialny za zasięgnięcie opinii na temat wyżej wymienionego aktu 

prawa lokalnego, a także czy tekst uchwały jest obecnie opiniowany przez pozo-

stałe podmioty do tego zobligowane na mocy nowelizacji ustawy o wychowaniu 

w trzeźwości.           

Pan radny Michał Jeziółkowski  w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

instalację ekranu dźwiękochłonnego wzdłuż ul. Armii Krajowej na wysokości 

bloku przy ul. Ranieckiej 2. 

W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o modernizację ul. Marii Konopnic-

kiej. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o prze-

prowadzenie prac zmierzający do zagospodarowania terenu pod wiaduktem przy 

ul. Płockiej od strony Przytorowej jak i Fabrycznej. 

W drugiej interpelacji pan radny zapytał o termin o godzinę ustawienia parowozu. 

Pan radny zaproponował także, aby w dzień ustawienia parowozu zorganizować 

piknik rodzinny. 

W ostatniej interpelacji pan radny poprosił o informację o terminie wykonania i 

kształcie jaki zostanie nadany fragmentowi terenu zielonego położonego pomię-

dzy ul. Żórawskiego, Płocką i Kratowskiej. 

Pan radny Krzysztof Leszczyński zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie możli-

wości modernizacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. 3 Maja, Tatarskiej 

i Sienkiewicza montując sygnalizację kierunkową – strzałkową od strony ul. Sien-

kiewicza oraz 3 Maja. 

Pan radny Robert Adamiak w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

wykonanie naprawy schodów na skarpie przy ul. Zagumiennej i Pułtuskiej, a 
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także o wykonanie dodatkowej pochylni dla wózków dziecięcych oraz dla osób 

niepełnosprawnych. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o wykonanie modernizacji 

elementów instalacji sanitarnej w części natrysków na krytej pływalni przy ul. 17 

Stycznia. 

Pan radny Michał Rząsiński zwrócił się z prośbą o odświeżenie przejść dla 

pieszych w obrębie skrzyżowań ul. Księcia Konrada i Mościckiego. 

Pan radny Zenon Stańczak zainterpelował w sprawie trasy linii nr 3, a także 

zasugerował o przesunięcie terminu sesji w październiku. 

Pan radny Marek Rutkowski zapytał o wynagrodzenia ratowników wodnych 

zatrudnionych przez MOSiR. 

W drugiej interpelacji pan radny zapytał o zasady ogłaszania przetargów na 

projekty osiedlowe z Budżetu Obywatelskiego. 

Pani radna Edyta Rzeplińska Filipowicz w pierwszej interpelacji poprosiła o 

wyznaczenie oznakowanych miejsc parkingowych dla klientów  lokali usługowo 

– handlowych znajdujących się przy ul. Okrzei. 

W drugiej sprawie pani radna zainterpelowała o wykorzystanie dodatkowych 

drobnych pomysłów na uczczenie w mieście 100 rocznicy odzyskania przez 

Polskę niepodległości. 

W ostatniej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą o podjęcie działań w 

sprawie niebezpiecznych sytuacji związanych z przekraczaniem prędkości na ul. 

Opinogórskiej. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

Pkt. 9. Czas dla Zarządów Osiedli.        

 

Przewodniczący ZO nie zabierali głosu w tym punkcie.         

              

Pkt. 10. Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do     

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

 

Pani Przewodnicząca odczytała korespondencję, która wpłynęła do RM. 

 

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 

komisji i sesję na miesiąc wrzesień. Radni nie wnieśli sprzeciwu do 
zaproponowanego terminarza na miesiąc wrzesień. 
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Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XLVI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 10.09.2018r. 

 

 

 

 

 

 

 


